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Vragen van het lid Beertema (PVV) aan de staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het bericht betreffende een compensatieregeling 
voor onvoldoendes op de faculteit der geesteswetenschappen van de 
Universiteit van Amsterdam (ingezonden 1 februari 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Vijven, en toch een UvA-diploma»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat een deflatie van diploma’s ongewenst is, zeker in het 
licht van het breed gedragen streven naar meer kwaliteit in het onderwijs? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat door deze compensatieregeling van de Universiteit van 
Amsterdam (UvA) de eisen verlaagd worden, het diploma daarmee aan 
deflatie onderhevig is en de kwaliteit van het onderwijs geweld wordt 
aangedaan? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Welke stappen kan en gaat u nemen om de kwaliteit van de diploma’s aan de 
UvA te waarborgen? 

Vraag 5
Bent u bereid om te onderzoeken of een dergelijke compensatieregel ook in 
andere onderwijsinstellingen wordt gehanteerd? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het bekostigingssysteem waarbij een universiteit 
betaald krijgt aan de hand van het diplomarendement een perverse prikkel is 
die dergelijk schadelijk gedrag in de hand werkt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Bent u bereid deze perverse prikkel te beëindigen, zo ja, op welke wijze? Zo 
nee, waarom niet?

1 De Volkskrant, 30 januari 2012.
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